

## Goethe-Institut Philippinen Newsletter: Berlin DJ Trio FJAAK in Manila



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.

Photo: E.F.



### FJAAK in Manila for XX XX Club Opening

Catch the German DJ Trio [FJAAK](#), as they grace the grand opening of the much-awaited techno club [XX XX](#) on

**Saturday, June 25 (Doors open at 10:00pm)**

Hot-tipped (by no less than Modeselektor!) as the "next big thing", FJAAK is an electronic music trio based in Berlin who started gaining worldwide attention in 2009 with an alternative and boundary-pushing take on classic techno, house and breakbeat. The trio is composed of Kevin Kozicki, Aaron Röbig, and Felix Wagner and was invited by the **Goethe-Institut Philippinen** in an effort to bring a piece of the Berlin club culture to Manila.

XX XX (pronounced "twenty twenty") is a new club that promises to bring a whole new game to the Manila clubbing scene. Set up by the people behind B-Side and Black Market, XX XX aims to offer quality electronic house and techno music.

► [More info here](#)

## FJAAK für die Eröffnung des Clubs XX XX in Manila

Wer das deutsche DJ Trio [FJAAK](#) einmal live in Manila erleben will, hat jetzt die Gelegenheit dazu. Anlässlich der Neueröffnung des schon sehnhchst-erwarteten neuen Techno-Clubs [XX XX](#) kommen die Drei am

**Samstag, den 25. Juni (Einlass 22 Uhr)**

in die Stadt.

Von keinen geringeren als Modeselektor unter die Fittiche genommen, sind FJAAK eigentlich in Berlin und im Bereich der elektronischen Liveacts zu Hause. Das Techno-Trio schaffte 2009 den internationalen Durchbruch und ist vor allem für seine musikalische Bandbreite und seinen innovativen Mix aus klassischem Techno, House und Breakbeat bekannt. Um ein kleines Stück der lebendigen Berliner Clubkultur nach Manila zu bringen, hat das **Goethe-Institut Philippinen** das Dreiergespann, bestehend aus Kevin Kozicki, Aaron Röbig und Felix Wagner, jetzt auf die Philippinen eingeladen.

Der Club XX XX, jüngstes Projekt der Betreiber und Besitzer rund um den Black Market und das B-Side, verspricht eine neue Qualität an elektronischer House- und Technomusik für die Hauptstadt und will neue impulsgebende Akzente für die hiesige Club-Szene setzen.

► [Mehr Infos hier.](#)

-----  
To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to [lyris@lists.goethe.de](mailto:lyris@lists.goethe.de)

-----  
Wenn Sie den Newsletter abbestellen möchten, senden Sie bitte eine E-Mail mit leerem Betreff und dem Text "unsubscribe GImanila-lis" an [lyris@lists.goethe.de](mailto:lyris@lists.goethe.de)